
Protokół Nr X / 2015 
z X sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 3 listopada 2015 r. 
 
 

X sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 19 radnych na 18, co stanowi kworum, wobec 
powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 
Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 
Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad. 2. 
 Ustalenie porządku obrad.  

Do porządku obrad nie zgłoszono zmian. 
Przewodniczący Rady odczytał prządek obrad.  

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok 

szkolny 2014/2015. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Łańcucie 

oraz włączenia do Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu 

Łańcuckiego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i wolontariacie na rok 2016”.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łańcuckiego na rok 2015. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
10. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

11. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Sprawy różne.  
14. Zakończenie. 
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Ad. 3. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za 

rok szkolny 2014/2015.  
 
Szczegółową informację o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Łańcuckiego za rok szkolny 2014/2015 przedstawiła i omówiła w formie 
multimedialnej Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
(materiały w załączeniu do protokołu).  

 
W dyskusji głos zabierał radny Karol Pelc, który zwrócił się z zapytaniem 

odnośnie spraw finansowych w oświacie. Zapytał ile powiat dokłada pieniędzy do 
szkół ponadgimnazjalnych i czy w tym roku szkoły zmieszczą się w subwencji 
oświatowej.  

Pan Skarbnik Stanisław Barnat odpowiedział, że rok 2015 jeszcze się nie 
zakończył, więc nie wiadomo ile trzeba będzie dołożyć do szkół, natomiast za rok 
2014 powiat dołożył około 500 000 zł.  

Radny Karol Pelc zapytał, jaki jest roczny plan finansowy kosztów oświaty.  
Pan Skarbnik przekazał, że w planie finansowym założone jest prawie 

1 500 000 zł. 
Pani Naczelnik Krystyna Gruca ustosunkowała się do zapytania radnego Pawła 

Skoczowskiego i poinformowała, że przesłane materiały dla radnych uwzględniają 
dane dotyczące matur po egzaminach poprawkowych.  

 
Więcej głosów w dyskusji nie było, Przewodniczący Rady stwierdził, że 

informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok szkolny 
2014/2015 została przyjęta bez zastrzeżeń.  

 
 

Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Ogniska Pracy Pozaszkolnej 

w Łańcucie oraz włączenia do Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie.  
 

Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
i omówiła powyższy projekt uchwały. Przekazała, iż utworzenie Ogniska Pracy 
Pozaszkolnej wynika z potrzeby umocowania nauczyciela, który prowadzi zajęcia 
taneczne oraz powiatowego organizatora sportu. Ognisko Pracy Pozaszkolnej zostanie 
włączone do Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie.  

Radny Karol Pelc korzystając z obecności Dyrektora Zespołu Placówek 
Oświatowych zwrócił się z zapytaniem jak funkcjonuje całoroczne Schronisko 
Młodzieżowe.  

Pan Józef Ruszel Dyrektor ZPO poinformował, że obecny rok był bardzo dobry 
pod względem ilości osób korzystających z Schroniska Młodzieżowego.  
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Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  

 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciw nie 
było, 2 wstrzymało się od głosu (stan radnych wynosi 18 osób). Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr X / 66 / 2015 
Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie utworzenia Ogniska Pracy Pozaszkolnej 
w Łańcucie oraz włączenia do Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej.  
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony 

Spraw Obronnych i Zarządzania Kryzysowego w Łańcucie. Poinformowała, że 
uchwała dotyczy przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań publicznych na 
przeprowadzenie przez Starostę Łańcuckiego na terenie powiatu kwalifikacji 
wojskowej w 2016 roku.  

 
Anna Bis Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

poinformowała, że odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia.  
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr X / 67 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie przyjęcia od Wojewody 
Podkarpackiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu 

Łańcuckiego. 
  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
Poinformował, że zostanie ufundowany dla Komendy Powiatowej Policji w Łańcucie 
sztandar i w związku z tym Policja zwróciła się o wyrażenie zgody na umieszczenie 
herbu Powiatu Łańcuckiego na sztandarze Policji.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 
pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr X / 68 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie wyrażenia zgody na użycie 
herbu Powiatu Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy 
Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2016”.  
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych. Poinformowała, że konieczność uchwalenia rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego wynika z ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie. Opracowany „Roczny Program współpracy 
Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi” określa płaszczyzny 
wspólnego działania oraz zapewnia prawidłową współpracę. Formy współpracy mogą 
być finansowe i nie finansowe.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 
pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr X / 69 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwalenia „Rocznego 
programu współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2016”. została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2015.  
 
 W punkcie tym Rada Powiatu Łańcuckiego podjęła dwie uchwały.  
 
I projekt uchwały  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 
w Łańcucie. Poinformował, że powyższą uchwałą zmienia się dochody budżetu 
powiatu o kwotę 225 200 zł, wydatki zmienia się również o kwotę 225 200 zł.  
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 W dyskusji głos zabierali: 
 Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem, na co zostaną przeznaczone 
środki finansowe w dziale 750 o kwotę 15 000 zł.  

Pan Skarbnik odpowiedział, że są to wydatki przewidziane na diety radnych.  
Radny Karol Pelc zwrócił się z zapytaniem, na jaki cel zostanie przeznaczona 

kwota 100 000 zł wypracowana przez PCKP i EZ oraz gdzie są wykazywane dochody 
z tytułu stacji CPN i myjni. 

Pan Skarbnik odpowiedział, że środki te wykazywane są przy PCKP i EZ 
i zostaną przeznaczone na zakup materiałów i wyposażenia oraz na zakup energii i na 
pozostałe usługi.  

 
Anna Bis Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

poinformowała, że odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia 
komisji.  

 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr X / 70 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 
rok 2015 została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
II projekt uchwały  

Drugi projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 
w Łańcucie. Poinformował, że powyższa uchwała została Radzie Powiatu przesłana 
w późniejszym terminie ze względu na wprowadzone dodatkowe zmiany. 
Poinformował, że powyższą uchwałą zmienia się dochody budżetu powiatu o kwotę 
55 100 zł, natomiast wydatki zmienia się o kwotę 285 100 zł. 

 
Radny Karol Pelc zwrócił się z zapytaniem, co konkretnie będzie wykonywane 

w ramach projektu w Bursie Szkolnej i w Powiatowym Centrum Kształcenia 
Praktycznego.  

 
Wyjaśnień udzielił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki i przekazał, że w Bursie 

Szkolnej jest planowana zmiana całej elewacji zewnętrznej oraz zostaną uregulowane 
sprawy przeciwpożarowe. Natomiast w CKP zostaną wykonane klasopracownie pod 
planowany nowy kierunek do nauki zawodu budownictwa. Modernizacje te planowane 
są w ramach nowego RPO. 
 

Anna Bis Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 
poinformowała, że omawiany projekt uchwały nie był w całości omawiany na komisji 
ze względu na konieczność wprowadzenia jeszcze powyższych dodatkowych zmian.  

 
Radny Jacek Szubart wypowiadał się odnośnie przeprowadzenia modernizacji 

w Bursie Szkolnej i zwrócił uwagę, że w przypadku projektu termomodernizacji 
z RPO byłyby to koszty niekwalifikowane. Natomiast odnośnie Bursy zapytał czy 
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prowadzona jest w niej działalność komercyjna, ponieważ zgodnie z zasadami RPO 
jest taka działalność jest prowadzona to nie ma możliwości skorzystania 
z dofinansowania. 

Pan Starosta odpowiedział, że wszystkie sugestie, o których mówił radny Szubart 
są znane pracownikom starostwa i sprawy te są rozważane. Należy się zastanowić nad 
rodzajem składanego wniosku i co bardziej będzie się opłacało, aby później nie było 
problemów z działalnością komercyjną.  
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 
pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr X / 71 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 
rok 2015 została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego.  
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 
w Łańcucie.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 
pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr X / 72 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 7. 

Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji.  

 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

 
Radny Karol Pelc zwrócił się z zapytaniem jak na dzień dzisiejszy przedstawia 

się sprawa dotycząca hali w Rakszawie.  
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Pan Starosta poinformował, że hala na dzień dzisiejszy jest wynajęta, dzierżawa 
jest bardzo korzystna, oprócz tego hala została ponownie wystawiona do sprzedaży, 
postanowiono nie obniżać ceny. 

Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie sprzedaży 
powiatowej działki przy drodze powiatowej, czy jest to sprzedaż na konkretny cel 
i czy w planach zagospodarowania zostało uwzględnione, co może powstać na tej 
działce.  

Pan Starosta poinformował, że w planach nie zostało ujęte, natomiast działka ta 
jest w postaci trójkąta i przyległa bezpośrednio do drogi nr 4 w Łańcucie.  
 
 
Ad. 8. 

Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie ulicy Konopnickiej 

w Łańcucie Zaapelowała, aby przyśpieszyć prace wykonywane przy tej ulicy. 
Przekazała, że ulica Konopnicka i ulica Grunwaldzka są połączone mostkiem. 
Mieszkańcy skarżą się, że remont ulicy Grunwaldzkiej wiele nie zmieni. Dla osób, 
które mieszkają niżej tej ulicy dalej będą utrudnienia, ponieważ nie został wykonany 
odpowiedni mostek. Ponadto na ulicy Konopnickiej są niedrożne kanalizacje i nie 
została wykonana pełna melioracja rzeki Mikośki, co przy wysokim stanie wód będzie 
powodować, że domy nadal będą zalewane. Zaapelowała, aby zrobić wszystko, by 
wykonać modernizację ulicy Konopnickiej.  

 
Radna zwróciła się także z prośbą o wykonanie ulicy powiatowej Kardynała 

Karola Wyszyńskiego, jest to ulica, która łączy Śródmieście z PKP, jest ona w bardzo 
złym stanie i znajdują się tam najgorsze chodniki w mieście.  

 
Radna zwróciła się także z prośbą odnośnie powiatowej ulicy Bohaterów 

Westerplatte w Łańcucie, aby w porozumieniu z miastem Łańcut o współfinansowaniu 
wykonać ją w 2016 roku.  

 
Radna Monika Roman wypowiadała się także odnośnie budowy łącznika 

pomiędzy autostradą, a droga krajową nr 4. Sytuacja jest taka, że pomimo wielu próśb 
osób zainteresowanych nie udało się uzyskać załącznika graficznego, czyli propozycji 
(wariant III) akceptowanej przez Urząd Miasta Łańcuta. Radna poinformowała, że na 
sesji w dniu 26 września br. Rady Miasta poprosiła Burmistrza Miasta Łańcuta, aby 
upublicznił załącznik graficzny na stronie internetowej miasta, jednak do tej pory nie 
został on upubliczniony. Zainteresowanym mieszkańcom też nie udało się tego 
załącznika uzyskać. Natomiast wczoraj załącznik ukazał się na facebooku na stronie 
TV Łańcut pod hasłem, że jest porozumienie w sprawie łącznika. Zapytała o jakie 
porozumienie chodzi, ponieważ III wariant tego łącznika zaproponowany przez Urząd 
Miasta dalej przechodzi obok terenów zabudowanych przy ulicy Szenwalda. 
Natomiast mieszkańcy wyraźnie prosili, aby łącznik przenieść z obszarów 
zabudowanych. Poinformowała, że Marszałek Województwa Podkarpackiego 
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w piśmie z maja tego roku zgodził się na opracowanie akceptowalnego społecznie 
rozwiązania, czyli gdzie łącznik biegnie zupełnie z dala od osiedli mieszkaniowych, 
takie tereny są m.in. w Kosinie. Natomiast w wariancie III zaproponowanym przez 
Urząd Miasta łącznik dalej biegnie wzdłuż ulicy Szenwalda i w bezpośrednim 
otoczeniu osiedla. Zwróciła się z zapytaniem, kto upoważnił pana Burmistrza do 
mówienia w imieniu mieszkańców Łańcuta i zaproponowania panu Marszałkowi 
takiego przebiegu łącznika. Radna dodała, że nie było żadnych konsultacji 
społecznych, mieszkańcy nie są w tej sprawie zorientowani. Stwierdziła, że jeżeli w 
ten sposób traktuje się mieszkańców to będą protesty społeczne.  

 
Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że ten temat 

też jest mu bliski. Z uzyskanych informacji od Przewodniczącego Rady Miasta wie, że 
wariant III, (który rzekomo nie był konsultowany z mieszkańcami) w dużym stopniu 
uwzględnia sugestie mieszkańców, gdyż w tym wariancie nie ma wyburzeń. Dodał, że 
mieszkańcy byli zadowoleni z wycen, które były proponowane za wyburzenia domów. 
Zaapelował do radnej Moniki Roman o wstrzymanie się z apelem dotyczącym braku 
konsultacji z mieszkańcami, ponieważ podstawowe warunki mieszkańców zostały 
spełnione, nie ma wyburzeń i na ten moment robienie szumu wokół tej inwestycji jest 
niepotrzebne. Zdaniem Wiceprzewodniczącego temat ten należy pozostawić do 
realizacji, ponieważ jest to koniecznością ze względu na planowane otwarcie 
autostrady w przyszłym roku.  

 
Radna Monika Roman nie zgodziła się z wypowiedzią przedmówcy 

i poinformowała, że zbierała podpisy mieszkańców z ulicy Szenwalda, (ponieważ 
mieszkańcy ją prosili) o przeniesienie łącznika poza obszary zabudowane, był to jeden 
z głównych warunków, a to się nie zmieniło. Poinformowała, że ulica Szenwalda jest 
położona niżej, niż pozostałe ulice i w związku z tym mieszkańcy ograniczeni są 
z jednej strony torami, z drugiej drogą krajową nr 4, a z trzeciej powstanie łącznik. 
Dlatego mieszkańcy proszą i robią wszystko, aby ten łącznik został przeniesiony. 
Proponowany III wariant praktycznie nie różni się od tego wariantu, który dopiero, co 
oprotestowali mieszkańcy. Stwierdziła, że została zaprzepaszczona szansa, którą dał 
Marszałek Województwa, kiedy dopuścił do opracowania bardziej akceptowalnego 
społecznie wariantu przebiegu łącznika.  

 
Radna Anna Bis mając na uwadze powyższe stwierdziła, że nie spotkała się 

jeszcze z taką inwestycją (obojętnie, na jakim terenie byłaby ona wykonywana), aby 
zawsze była powszechnie akceptowalna.  

Następnie poruszyła sprawę dotyczącą współpracy z gminami odnośnie 
inwestycji drogowych. Poinformowała, że temat ten pojawił się na ostatniej Komisji 
Finansów, gdzie wynikła dyskusja, że gminy nie do końca rozliczają się z inwestycji. 
Stwierdziła, że takie stawianie sprawy nie sprzyja dalszej współpracy. Inwestycje na 
drogach, remonty ulic, czy budowa chodników jest to zadanie powiatu, dlatego należy 
być wdzięcznym Wójtom, czy Burmistrzowi, że dokładają się do remontów dróg. 
Zaapelowała by nie zarzucać samorządom, że nie wywiązują się z dżentelmeńskiej 
umowy. Powiat powinien im dziękować za partycypowanie w kosztach remontów 
dróg powiatowych. 
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Radny Paweł Skoczowski wypowiadał się odnośnie inwestycji w Gminie 
Łańcut, jaką jest wykonanie chodników w miejscowości Kraczkowa. Stwierdził, że 
inwestycja ta ruszyła i była bardzo długo wyczekiwana przez mieszkańców, 
podziękował Zarządowi Powiatu za rozpoczęcie prac w tym roku.  

 
Pan Starosta ustosunkował się do powyższych wypowiedzi. Podkreślił, że 

współpraca z samorządami powiatu łańcuckiego i miasta oparta jest na wzajemnym 
zaufaniu i jest grzecznością ze strony gmin. Dodał, że służy to też lokalnemu 
środowisku, ponieważ droga powiatowa dla danych społeczności jest bardzo ważna. 
Stwierdził, że wypracowane parytety funkcjonują już dobrych parę lat, dzięki którym 
udało się pozyskać bardzo dużo środków zewnętrznych.  

Radnej Monice Roman pan Starosta odpowiedział, że powiat ma w planach 
remont ulicy Konopnickiej z pieniędzy powodziowych, natomiast ulicę Wyszyńskiego 
i Kraszewskiego z Programu Rozwoju Dróg Lokalnych.  

Odnośnie łącznika pomiędzy autostradą, a drogą krajową nr 4 stwierdził, że 
Marszałek Województwa nie ma na tyle środków finansowych, aby wykonać 
wszystkie planowane łączniki. W związku z tym, jeżeli mieszkańcy Łańcuta nie będą 
się na to zgadzać i protestować to nie zostanie on w Łańcucie zrealizowany. 
Natomiast, jeżeli nie zostanie wybudowany łącznik to niestety wszyscy będziemy 
mieć wspólny problem na drodze wojewódzkiej Łańcut – Leżajsk. Pan Starosta dodał, 
że z tego, co wie, to Marszałek Województwa zgodził się na niewielkie zmiany, co do 
przebiegu łącznika, a nie na to by łącznik wychodził w Kosinie.  

 
Radny Jan Magoń zgłosił wniosek, aby zestawienia finansowe tabelaryczne do 

uchwał budżetowych przesyłać radnym w postaci łatwo edytowalnej, czyli w eksel-u. 
Stwierdził, że wersja PDF nie pozwala radnym na przeliczenie pewnych kwot, tym 
bardziej, że w najbliższym czasie Rada będzie opiniować budżet na przyszły rok. 
Ponowił także wniosek, aby sprawozdanie z prac zarządu powiatu między sesjami 
przesyłać radnym elektronicznie, a nie tylko w wersji papierowej, jako załącznik do 
protokołu.  

 
Radny Paweł Skoczowski zgłosił wniosek o udostępnienie w wersji 

elektronicznej edytowalnej materiałów przedstawianych w punkcie trzecim sesji tj. 
informacja o stanie realizacji zadań oświatowych.  

 
 

Ad. 9. 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Radni w wyniku głosowania przyjęli protokół z sesji Nr IX / 2015 z 8 września 
2015 r. nie zgłaszając uwag, ani propozycji zmian.  
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Ad. 10.  
 Sprawy różne.   
 

W sprawach różnych pan Starosta zaprosił wszystkich radnych wraz 
z rodzinami na obchody Święta Narodowego Niepodległości Polski 11 Listopada do 
Łańcuta.  

Radny Jan Kilian kontynuując wypowiedź pan Starosty odnośnie obchodów 
Święta Niepodległości Polski poinformował, że w Miejskim Domu Kultury 
w Łańcucie na część popołudniową został przygotowany program pt. „Niech tradycją 
Naród rozbrzmiewa” w wykonaniu zespołów ludowych, na którą zaprosił wszystkich 
obecnych na sesji.  

Pan Skarbnik udzielił odpowiedzi na zapytanie Karola Pelca zadanego 
w punkcie 3 odnośnie subwencji oświatowej informując, że w roku 2014 powiat dożył 
do oświaty 586 000 zł na inwestycje w jednostkach oświatowych i 337 000 zł na 
wydatki bieżące.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pismo, które wpłynęło do Rady 
Powiatu dotyczące oświadczeń majątkowych (pismo w załączeniu do protokołu).  

 
 

Ad. 11. 
 Zakończenie.  
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady X sesji Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Sesja trwała od godz. 1200 do godz. 1400 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


